
Betreft: Vragenhalfuurtje VOP Rutger van Herpenstraat
Datum: 19-06-2023

Geacht college,

In januari dit jaar hebben wij schriftelijke vragen gesteld over de nieuw aangelegde 
voetgangersoversteekplaats (VOP) op de Rutger van Herpenstraat. Wij vroegen aan u of u de zorgen 
van omwonenden ontvangen heeft en of deze zorgen gaan leiden tot aanpassingen/verbeteringen 
aan de VOP. De zorgen waren bekend, maar de aanpassingen zijn vooralsnog uitgebleven. 
Ondertussen is ook de door u aangehaalde gewenningsperiode verstreken. Fractie DOP blijft signalen 
binnenkrijgen dat de VOP als erg onveilig ervaren wordt, waarbij verschillende bijna-aanrijdingen als 
sprekende voorbeelden genoemd zijn. Daarom zouden we in de raadsvergadering van 22 juni 2023 
graag antwoord willen hebben op de volgende vragen.

1. Heeft u net als wij signalen binnen gekregen dat de VOP nog steeds als onveilig ervaren 
wordt?

2. Indien u deze signalen ook heeft ontvangen, wat gaat u dan wanneer ondernemen om de 
VOP veiliger te maken? 

3. Bent u al in overleg gegaan met omwonenden? Zo ja, wat is daar uitgekomen?

4. Bent u bereid om eenzelfde voetgangersoversteekplaats aan te leggen zoals is gebeurd op de 
kruising Wit Gele Kruispad-Kerkstraat-Sint Janplein en kruising Bernhardstraat-Burgtstraat? 
Zo ja, op welke termijn?

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet.

Fractie DOP


